
 
 
   

       Gavà, a 25 de març de 2008 
 
RAMON CASTELLANO i ESPINOSA en qualitat de Portaveu del Grup Municipal de 
Convergència i Unió de l’Ajuntament de Gavà i d’acord amb el que disposa el Reglament 
Orgànic Municipal, per a que pugui ser presentat a la propera sessió plenaria d’aquest 
consistori, 
 
EXPOSA 
 
Que aquest Grup Municipal de Convergència i Unió, ha atès la comunicació dels veïns de 
la comunitat corresponent al Km. 14 de l’Autovia de Castelldefels, Bloc C de Gavà on ens 
exposen que després de més de trenta anys accedint amb els seus vehicles particulars al 
seu recinte privat directament per l’autovia, aquest accés ha estat tancat fixant una tanca i 
guardarails sense cap tipus de comunicació prèvia. 
 
És per aquests motius que es formula la següent, 
 
PREGUNTA 
 

- S’ha donat una resposta legal després que els veïns es dirigissin personalment als 
Serveis d’Urbanisme d’aquest Ajuntament? 

- Davant el dubte de competència sobre tal execució entre l’Ajuntament de Gavà i el 
MOPU, aquests dos organismes han mantingut comunicació per tal de protegir els 
interessos dels i les ciutadanes de Gavà d’aquesta comunitat, sigui entre ells, ja 
sigui amb els propis afectats? 

- S’ha revisat per part d’aquest equip de Govern, que essent l’accés oficial de la 
ciutada comunitat, el número vuit del Carrer Gregal, aquest pugui ser transitat amb 
totes les garanties i no existeixi cap cadena (obstacle que podem localitzar al camí 
agrícola que hi dóna accés) que no impedeixi tal pas als veïns, doncs actualment 
han d’accedir a la seva propietat per una tercera porta a les referides anteriorment 
ja que és l’última opcio possible? 

- Es té en compte, que en cas d’incendi forestal o de vivendes dins l’entorn, cap dels 
accesos actuals, si no és pel que ha estat tancat de l’Autovia, no garantiexen 
l’accés dels camions de bombers, com s’ha demostrat segons antecedents de foc 
en alguns pins? 

- Es coneix que reunint la mateixa situació urbana del recinte situat a l’altra costat de 
l’autovia i que pertany a un càmping, en aquest cas no s’ha procedit a l’anul.lació 
del seu accés directe per l’Autovia de Castelldefels? 

- Aquest Grup Municipal de CiU, espera que l’equip de Govern de l’Ajuntament de 
Gavà revisi l’estat d’aquesta propietat i en el proper Ple Municipal respongui d’allò 
que conegui, i en tot cas, abans o durant el proper Ple Municipal del mes d’abril, 
rebi les observacions oportunes millorades en benefici del benestar d’aquests veïns 
del barri de Gavà Mar. 

 
 
Ramon Castellano i Espinosa 
Regidor-Portaveu Grup Mpal. CiU 
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